
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeindkaldelse Møde nr. 

Skolebestyrelse 3-22/23 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

25.10.22 Konference 1 v/ skolens kontor 19.00-21.00 

Deltagere 

Lasse Anthonsen, Maria Jacobsen, Sara Svan, Esther 9A, Helene 8B, Sø-

ren Larsen, Thorbjørn Agerholm, Christa Dyrbjerg, Franz Sigl og Jan Poul-

sen. 

Bemærkninger 

Formand for Børn- og Uddannelsesudvalget Hans Holmer deltager 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden. 

           Godkendt 

3. Dialogmøde 
Hans Holmer var deltager på mødet idet, han er vores kontaktperson til udvalget. Med 
udgangspunkt i den tilsendte dagsorden, gav en lyttende Hans Holmer sine bud på, 
hvad der evt. vil ske i fremtiden, samt at han tog nogle spørgsmål med tilbage, som 
han vil undersøge nærmere og vende tilbage med. 
 

a. Jan Poulsen - Skolens ændrede elevsammensætning. 
i. Skolens elevsammensætning har ændret sig i løbet af en årrække 

med afsæt i det frie skolevalg. Den ændrede elevsammensætning gør 
sig også gældende på kommunalt niveau.  
Hvordan kan vi i fællesskab skabe gode løsninger for denne ændring 
på vores skole? 
 

b. Sara Svan & Søren Greve - Trafiksikkerheden ved skolen  
i. Trafikmængden ved skolen er stor pga. af afsætning af børn og om-

lægning af krydset ved Nørreport. Der er foretaget trafikmålinger og 
trafikbesigtigelse med politi og kommunale embedsfolk. Der er skabt 
en vognbane mere i krydset Ålykkegade/Vester Ringgade og cykelsti 
ved skolen. En trafikhændelser er registeret hos politiet.  
Hvordan forholder vi os til trafikken omkring skolen? Hvordan sikrer 
vi en god trafiksikkerhed omkring skolen? 
 

c. Franz Sigl & elevråd - Kommunal status og investering i IT  
i. Undervisningsmateriale bevæger sig fra analoge systemer til digitale 

platforme. Skolen arbejder efter ”BYOD” (Bring your own device) i 
udskolingen – er det nok?  
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Alle klasser skal have udskiftet deres interaktive tavle med nye digi-
tale skærme. Skolen skal løbende udskifte klassesæt af bærbare 
computere og computere til ordblinde elever. Personalets hardware 
bliver udskiftet af IT-afdelingen i uge 43. Elever og lærere kan down-
loade den nyeste Office 365 til deres egen pc, men eleverne undrer 
sig over, at personalets Officepakke på deres arbejdscomputer er 
2016-udgaven.  
Den økonomiske opgave overstiger skolernes muligheder. Hvordan 
sikrer vi den digitale skole? 
 

d. Allan Aunsbjerg - Skolens idrætsmuligheder – atletik/hal 
i. Aalykkeskolen har begrænsede atletikfaciliteter efter nedlæggelsen af 

atletikmulighederne på Kolding Stadion, hvor man havde overset sko-
lernes anvendelse. Aalykkeskolen har interesse i anvendelse af hallen 
ved Kolding Stadion, der efterlades ved Realskolens flytning.  
Hvordan løses problematikken med at skaffe en atletikbane i nærom-
rådet? Kunne der laves en ny atletikbane et sted på stadiongrunden 
eller de omkringliggende arealer? 
 

e. Søren Larsen & Thorbjørn Agerholm - Inkluderende læringsfællesskaber for 
alle skolens elever? 

i. Aalykkeskolen er meget glade for kommunens specialskoler, special-
klasser, modtagerklasser etc. og har et godt samarbejde med disse. 
Vi oplever dog flere børn med særlige behov og unge med psykiske 
udfordringer, der har afledte konsekvenser for skolen, klassen og den 
enkelte ansatte. Forældre til børn med særlige behov får tilbud om 
forældrekurser, men hvad med børnene? Driver vi skole for de få ele-

ver eller for de mange elever? 
ii.  

f. Alle - Fremtidens skole og fritidspædagogik 
 

 

4. Evt. 
Elevrådet vil ud i klasserne og fortælle ”elev til elev” om god behandling af skolens 
PC´er. 


